

Disclosure and Compliance Section	السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
Market Operations Department	إدارة العمليات والرقابة
Abu Dhabi Securities Exchange	سوق أبوظبي للأوراق المالية
Abu Dhabi, UAE	أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة
Date: June 03, 2025	التاريخ: 03 يونيو 2025
Subject: Appointment of Chief Financial Officer of Agthia Group PJSC	الموضوع: تعيين الرئيس المالي لمجموعة أغذية ش.م.ع.
Greetings,	تحية طيبة وبعد،،،
With refence to the above matter, kindly be informed that, Mr. Jeroen Nijs, has been appointed as the Chief Financial Officer of Agthia Group PJSC, taking over from Acting CFO, Ms. Hala Hobeiche Katounas, who will continue in her position as Head of Mergers & Acquisitions at Agthia Group PJSC.	بالإشارة إلى الموضوع أعلا، نود إعلامكم بأنه تم تعيين السيد/ جرن نيjs، رئيساً تنفيذياً للإدارة المالية لمجموعة أغذية ش.م.ع، خلفاً للمديرة المالية بالإنابة السيدة هالة حبيش كاتوناس، التي ستواصل منصبها مدير إدارة الإستحواذ والاندماج في مجموعة أغذية ش.م.ع.
We attach herewith the press release related to the appointment of the Group Chief Financial Officer.	و نرفق طيه المنشور الإعلامي بشأن تعيين الرئيس التنفيذي للإدارة المالية للمجموعة
Best regards,	وتفضلوا بقبول فائق والاحترام
 	
مهرين محمود عوان – امين سر مجلس الإدارة Mehreen Mahmood Awan – Company Secretary	
Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA) – Abu Dhabi, UAE	نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع – أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة